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In de bijzonder geanimeerde Raadsver-
gadering van 4 oktober jl. werd, ook nu 
weer bij een volle Dolderse publieks-
tribune, de bekende spoorwegkwes-
tie met het nodige politieke vuurwerk 
urenlang bediscussieerd en tot een 
voorlopig einde gebracht.

De uitkomst was zoals verwacht geheel 
in lijn met wat wij daarover in ons vorige 
bericht hadden ingeschat. Een “kool en 
geit” motie van de coalitiepartijen werd 
aangenomen, dwz. Tolhuislaantunnel zo 
snel mogelijk realiseren en dan verder op 
basis van onafhankelijk onderzoek oorde-
len over de “werkelijke” veiligheidsproble-
matiek, i.p.v. de door ProRail aangedragen 
veiligheidsaspecten, die inmiddels als 
vaag en eenzijdig zijn “ontmaskerd”. Een 
motie van het inmiddels politiek omge-
zwaaide CDA werd breed gesteund door 
de oppositie partijen, maar verworpen. 
Zo werkt dat nu eenmaal in een democra-
tie, ook op lokaal niveau. Het idee van die 
motie was om los van de welwillendheid 
c.q. gijzeling door ProRail nu maar eens de 
rug recht te houden en de centen vooraf 
opzij te zetten. Dat was bij voorbaat ver-
geefse moeite. Het maakt nog maar weer 
eens duidelijk hoezeer het “onschuldige” 
verwachtingspatroon van de burger in de 
complexe politieke praktijk wordt inge-
vuld. De afsluiting van de spoorwegover-
gang (voor snelverkeer) is dus niet van de 
baan, maar het is wel op de lange baan 
geschoven. De gezamenlijke belangen-
verenigingen hebben een waarderende 
brief aan B&W en de Gemeenteraad ge-
schreven, waarin waardering wordt uitge-
sproken voor dit moeizaam tot stand ge-
komen compromis. (zie elders in dit blad). 
Overigens is het wel heel duidelijk dat dit 
compromis zoals verwacht nu al door de 
coalitiepartijen geheel verschillend wordt 
geïnterpreteerd. VVD en D66, altijd al te-
gen de afsluiting, denken dat van uitstel 
afstel komt, maar GroenLinks en de PvdA 
verwachten dat ondanks dit uitstel door 
een nieuw onafhankelijk veiligheidson-
derzoek hun sluitingsvoorstel zal worden 

bevestigd. De tijd zal het leren. 

Het VerkeersCirculatiePlan (VCP)
Het hiervoor genoemde verschil in inter-
pretatie werd al direct duidelijk in de bij-
eenkomst van de klankbord groep van dit 
VCP. Wethouder de Vries kwam uitleggen 
wat door de raad was besloten. Hoewel de 
primaire aanleiding voor dit plan voort-
kwam uit het (enige) unanieme advies van 
de klankbordgroepen over de gevolgen 
van de voorgenomen afsluiting van de 
spoorwegovergang (het Drieluik), werd 
die aanleiding snel ter zijde geschoven. 
Het externe adviesbureau had al direct 
een nieuwe versie van het informatiedo-
cument (13 pagina’s) gemaakt, waarin 
dat primaire aspect is weggeschreven en 
wordt geconcentreerd op een aantal ver-
keersaspecten die nu ook al aan de orde 
zijn, zoals het toenemend sluipverkeer 
door Bosch en Duin en Huis ter Heide. De 
bedoeling is om onder aansturing van dit 
bureau (XTNT) onverdroten voort te gaan 
met een massale huis aan huis enquête 
eind deze maand over enkele beperkte 
verbeteropties. Verbetering lijkt ons op 
zich prima, maar we vragen ons wel af 
of –zeker in deze tijd van bezuiniging- bij 
een voorlopig uitgestelde en wellicht af-
gestelde afsluiting, een dergelijke voort-
gaande zware externe aanpak nog wel op 
zijn plaats is. Het eigen gemeentelijke ap-
paraat is er toch ook nog.

Fornhese terrein
Eerder dit jaar hebben vertegenwoordi-
gers van de ondernemers gevestigd op het 
Fornhese bedrijventerrein, samen met ver-
tegenwoordigers van de Gemeente, het 
extern adviesbureau BCI, uw Belangenver-
eniging en de Kamer van Koophandel een 
schouw en een nabespreking gehouden 
met het doel te komen tot verbetering van 
de inrichting en aanblik van het terrein. 
Recent heeft de gemeente alle onderne-
mers en belanghebbenden aangeschre-
ven voor een bijeenkomst op maandag 24 
oktober a.s. in het Gemeentehuis. Daar zul-
len de diverse verbeterpunten inhoudelijk 

en qua prioriteit aan de orde worden ge-
steld. Wij zullen u informeren.

Veiligheidsoverleg
Op 6 oktober jl. vond weer het periodieke 
Veiligheidoverleg plaats, dat eerder door 
de Belangenvereniging werd ingesteld. 
Daarin hebben naast de Belangenver-
eniging zitting vertegenwoordigers van 
Altrecht, Centrum Maliebaan, Almata 
(voorheen Den Engh), Ondernemend Den 
Dolder (speci� ek ook vertegenwoordigd 
door de bedrijfsleider van Albert Heijn) en 
uiteraard het Wijkteam o.l.v. Arjan Waijen-
berg, waartoe ook de wijkagent behoort. 
Deze laatste, de nieuw aangetreden Steve 
McGowan, gaf weer een overzicht van de 
plaatselijke criminaliteitscijfers, die een 
genuanceerd beeld vertonen. De wonin-
ginbraken zijn afgenomen, de auto inbra-
ken namen wat toe. Er worden verder zeer 
regelmatig en snel winkelverboden inge-

steld voor drugsverslaafde cliënten die 
zich in ons dorp misdragen. Verder wordt 
er hard gewerkt aan een oplossing om op
en rond het station tot een betere veilig-
heidsbeleving te komen. 
Voor details van de criminaliteit in onze 
omgeving verwijzen wij u naar de website 
www.stopdecriminaliteit.nl

Tenslotte
Het werk van de Belangenvereniging gaat 
geleidelijk vruchten afwerpen; dat is niet 
eenvoudig; het bestuur werkt keihard en 
heeft geen tijd om actief aan ledenwer-
ving te doen. U als lid bent onze ambas-
sadeur; vraag uw mededoldenaar om ons 
te ondersteunen. Wij kunnen echt het ver-
schil maken, voor alle Doldenaren. 
www.dendolder.net. 

Namens het bestuur,
Jan Scherphuis.

Bestuursberichten
Het Spoorweg Drieluik van de baan?

Bijeenkomst energiebesparing succes
Op 26 september was een 
groep woningeigenaren 
uit Den Dolder naar de 
Brede School gekomen om 
meer te weten te komen 
over onder andere ener-
giebesparing en duurza-
me energie voor hun eigen 
huis. 

Diverse deskundigen en 
bewoners met ervaring ver-
telden over mogelijkheden, 
voor- en nadelen en hoe de 
samenwerking tussen bewo-
ners is verlopen. De bijeen-
komst, georganiseerd door 
de Belangenvereniging Den 
Dolder, bood volop gelegen-
heid om vragen te stellen en 
zo de eigen mogelijkheden 
concreter te krijgen. 

Uit een overzicht van Henk 
van Dasler (Belangenvereni-
ging) blijkt dat het verschil in 
gas- en elektriciteitsverbruik 
tussen gelijksoortige wonin-
gen erg groot is. Concreet 
betekent dit op jaarbasis 

duizenden euro’s verschil 
tussen groot- en kleinver-
bruikers. Gediscussieerd 
werd over de vraag in hoe-

verre dit veroorzaakt wordt 
door de woning zelf of de 
gezinssamenstelling en le-
vensstijl. Het verschil is in 

ieder geval dusdanig groot 
dat het interessant is om de 
eigen rekening eens goed te 
bestuderen en te vergelijken 

met bijvoorbeeld de buren. 
Gerard van Barneveld van 
het bedrijf Erkend Energiela-
bel (EPA-adviseur) gaf onder 
andere aan welke technische 
maatregelen voorhanden 
zijn, wat grofweg kosten en 
opbrengsten zijn alsmede 
de subsidiemogelijkheden. 

Ervaringen vanuit de Dich-
terswijk in Zeist werden 
enthousiast naar voren ge-
bracht door Virgil van Gent. 
Kleurrijk vertelde hij over de 
aanpak die door bewoners 
gezamenlijk is gevolgd en 
hoe hij zijn eigen huis ge-
upgrade heeft. Eén van zijn 
conclusies was: “Dit had ik 
veel eerder moeten doen!”. 
Enthousiasme sprak ook uit 
het verhaal van Michiel Beek 
over de zonnepanelen (PV) 
die hij enige tijd geleden 
op zijn woning heeft laten 
plaatsen. “Je gaat op vakan-
tie en je huis staat geld voor 
je te verdienen!” is toch erg 
leuk om te horen. Foto’s van 

de terugdraaiende elektrici-
teitsmeter waren hierbij erg 
illustratief. 

Uit de evaluatie bleek dat 
een ruime meerderheid van 
de aanwezige woningeige-
naren geïnteresseerd is in 
zonnepanelen: verrassend 
en bemoedigend. Ook po-
sitief was de wens van een 
groot aantal aanwezigen om 
gezamenlijk maatregelen 
te (laten) tre� en. Op korte 
termijn zullen wij de aanwe-
zigen laten weten hoe wij 
denken dat de beste weg is 
om verder te gaan en con-
crete stappen te zetten.

Kon u niet aanwezig zijn 
maar wilt u graag aanhaken 
of meer weten, stuur dan 
een e-mail naar de Belan-
genvereniging Den Dolder 
(natuurenmilieu@dendol 
der.net). Op www.dendol 
der.net kunt u de presenta-
ties van deze avond down-
loaden.


